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1. ZLOŢENIE RADY ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE VÝČAPY-

OPATOVCE V KALENDÁRNOM  ROKU  2018 
 

- za pedagogických zamestnancov: 

  PaedDr. Gabriela Lieskovcová – predsedníčka RŠ 

  Mgr. Andrea Némethová -  podpredseda 

- za ostatných zamestnancov:  

   František Tóth 

-  za rodičov ţiakov školy: 

   Ing. Lenka Gazdíková 

   Ing. Lucia Augustíneková 

   Mgr. Jana Kunová 

   Ing. Zuzana Matyová 

-  členovia delegovaní zriaďovateľom 

   PaedDr. Martin Čulák 

   Ing. arch. Natália Kunová 

   Zuzana Angermayerová 
   Ing. Marián Piterka 

 

2. PREHĽAD ČINNOSTÍ VYKONÁVANÝCH RADOU ŠKOLY PRI ZŠ 

VÝČAPY-OPATOVCE V KALENDÁRNOM ROKU 2018 
 
Rada školy sa schádza v zmysle Článku VI. ods. 7 Štatútu rady školy štyrikrát ročne a podľa 

potreby. V kalendárnom roku 2018 sa uskutočnilo 5 riadnych zasadnutí Rady školy pri ZŠ 

Výčapy – Opatovce 185 a 1 spoločné zasadnutia s Rodičovskou radou pri ZŠ Výčapy-

Opatovce. Okrem toho sa v tento rok konalo výberové konanie na riaditeľa základnej školy vo 

Výčapoch – Opatovciach. Z kaţdého zasadnutia sa vyhotovila zápisnica, ktorá bola overená 

dvoma členmi rady školy. Zasadnutia rady školy sa konali podľa plánu zasadnutí a riadili sa 

podľa platných zákonov a v súlade so Štatútom rady školy. 

 

 

 

 

 



9. zasadnutie Rady školy, dňa 28. februára 2018 

 

Zasadnutie  otvorila  predsedníčka Rady školy PaedDr. Gabriela Lieskovcová. Privítala 

prítomných členov a hostí, ktorými bola riaditeľka ZŠ Mgr. Mária Civáňová a zástupkyňa 

riaditeľky pre niţšie stredné vzdelávanie Mgr. Zuzana Kijácová. 

Za zapisovateľa navrhla Ing. Luciu Augustínekovú a za overovateľov zápisnice  

Ing. Lenku Gazdíkovú a p. Františka Tótha. Návrh bol jednohlasne schválený. 

Predsedníčka Rady školy oboznámila prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol členmi 

prijatý, neboli ţiadne doplňujúce návrhy.  

Predsedníčka Rady školy oboznámila prítomných s obsahom dokumentu Výročná správa 

o činnosti Rady školy v kalendárnom roku 2017.Rada školy sa schádza v zmysle Článku VI. 

ods. 7 Štatútu rady školy štyrikrát ročne a podľa potreby. V kalendárnom roku 2017 sa 

uskutočnili 4 riadne zasadnutia Rady školy a 2 spoločné zasadnutia s Rodičovskou radou pri 

ZŠ Výčapy – Opatovce. Z kaţdého zasadnutia bola vyhotovená zápisnica, ktorá bola overená 

dvoma členmi Rady školy. Zasadnutia Rady školy sa konali podľa plánu zasadnutí a riadili sa 

podľa platných zákonov a v súlade so Štatútom rady školy. 

Výročná správa Rady školy bola prítomnými členmi prijatá bez pripomienok a jednohlasne 

schválená. Vyhodnoteniu 16. školského plesu sa venovala predsedníčka rodičovskej rady p. 

Magdaléna Krajčovičová, ktorá Rade školy predloţila písomné vyúčtovanie .Celkový zisk 

z plesu bol 1253,07 €. Riaditeľka školy sa poďakovala za organizáciu plesu a zhodnotila ples 

ako prínosné podujatie pre základnú školu. 

Riaditeľka školy Mgr. Mária Civáňová navrhla zakúpiť za výťaţok z plesu interaktívnu 

tabuľu do 3.B triedy. Ako ďalší návrh bol prednesený nákup látok/dresov pre tanečnú skupinu 

Sambáčik. Ing. Lenka Gazdíková, účtovníčka Rodičovskej rady pri ZŠ, uviedla, ţe dresy 

môţu byť zakúpené z vyzbieraných 2% z dane. Členovia Rady školy sa tým priklonili 

k návrhu zakúpenia interaktívnej tabule. 

Rada školy týmto vzala na vedomie návrh na vyuţitie finančných prostriedkov zo  

16. školského plesu, ktorý bude prednesený členom rodičovskej rady na najbliţšom zasadnutí. 

Riaditeľka školy oboznámila prítomných s rozpočtom na rok 2018, ktorý sa skladá z dvoch 

častí, a to z rozpočtu základnej školy a školského klubu detí. Pri rozpočte ZŠ sa jedná o 

normatívne finančné prostriedky, ktoré sú poskytnuté zo štátneho rozpočtu.  

Školský klub detí je hradený z rozpočtu obce a vlastných príjmov, ktoré tvoria poplatok za 

ŠKD. V súčasnosti je tento poplatok vo výške 5,- € na mesiac a dieťa. Štát poskytuje 

prostriedky na činnosť prostredníctvom podielových daní, avšak výška poskytnutých 

prostriedkov je nepostačujúca. Ako riešenie bolo navrhnuté zvýšenie poplatku za ŠKD. 

V rámci diskusie k rozpočtu základnej školy bol prednesený návrh Ing. Piterku na 

vypracovanie plánu údrţby budovy ZŠ, čím by sa predchádzalo havarijným stavom a zníţili 

by sa tým výdavky vynakladané na akútne riešenie problémov. V rámci rozpočtu ZŠ by boli 

vyčlenené finančné prostriedky na jednotlivé úkony údrţby budovy a zariadení podľa plánu. 

Daný návrh bude posunutý aj zriaďovateľov. Predsedníčka RŠ odovzdala slovo Mgr. Zuzane 

Kijácovej, ktorá zhodnotila činnosť školy za uplynulé obdobie. V testovaní ţiakov 5. ročníka 

dosiahli ţiaci našej ZŠ z matematiky 7 % nadpriemer (71,5 %) a zo slovenského jazyka 5 % 

nadpriemer (64,7 %) v porovnaní s celoslovenským priemerom. Zhrnula aj úspešnosť ţiakov 

v súťaţiach (Šaliansky Maťko, Vesmír očami detí, športové súťaţe – prehadzovaná trojíc, 



futbalový turnaj) a olympiádach (matematická, dejepisná olympiáda, olympiáda z chémie). 

Výsledky a úspechy ţiakov sú pravidelne uverejnené na web stránke školy. 

Uznesenia 

Uznesenie č. 55/2018   

Rada školy berie na vedomie zapisovateľa zápisnice : Ing. Lucia Augustíneková 

A overovateľov zápisnice: Ing. Lenka Gazdíková a František Tóth 

Uznesenie č. 56/2018   

Rada školy schvaľuje Výročnú správu o činnosti rady školy v kalendárnom roku 2017 

Uznesenie č. 57/2018   

Rada školy berie na vedomie Vyhodnotenie 16. školského plesu 

Uznesenie č. 58/2018   

Rada školy berie na vedomie návrh na vyuţitie finančných prostriedkov zo školského plesu  

Uznesenie č. 59/2018   

Rada školy berie na vedomie návrh rozpočtu ZŠ na rok 2018 

Uznesenie č. 60/2018   

Rada školy berie na vedomie hodnotenie školy za uplynulé obdobie 

Uznesenie č. 61/2018  

Rada školy odporúča zriaďovateľovi ZŠ zvýšiť poplatok za vedenie ŠKD na sumu 7 €.  

 

10. zasadnutie Rady školy, dňa 7. júna 2018 

 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí, otvorila 

zasadnutie a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol  jednohlasne schválený. 

Zapisovateľom bol ustanovený  Ing. Piterka , overovatelia: Ing. Augustíneková , Ing. 

Matyová. Predmetom zasadnutia bola príprava výberového konania na riaditeľa základnej 

školy. Predsedníčka rady školy informovala členov o počte podaných prihlášok. Bola podaná 

jediná prihláška a to doterajšou riaditeľkou školy. Členovia komisie vyjadrili všeobecnú 

spokojnosť s ochotou doterajšej riaditeľky pokračovať v začatej práci na rozvoji školy. 

Prítomní členovia sa zaujímali o náleţitostiach priebehu voľby a jej krokoch o čom 

predsedníčka podrobne informovala. Bolo dohodnuté materiálové zabezpečenie výberového 

konania. Prítomní sa dohodli ţe výberové konania bude prebiehať v priestoroch obvyklého 

zasadania rady školy v termíne 19.6.2018. Členovia sa na zasadnutí oboznámili s menami 

členov výberovej komisie a dohodli sa na obsadení výberovej komisie za Radu školy. 

Uznesenia 

Uznesenie č. 62/2018   

RŠ berie na vedomie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Uznesenie č. 63/2018   

RŠ berie na vedomie kandidáta na výberové konanie na riad. školy 

Uznesenie č. 64/2018  

RŠ berie na vedomie výberovú komisiu 

Uznesenie č. 65/2018  

RŠ navrhuje dátum a čas VK na 19.6.2018  14:30 hod. 

 



Uznesenie č. 66/2018  

RŠ ukladá predsedovi RŠ poslať uchádzačovi pozvánku na výberové konanie 

Uznesenie č. 67/2018  

RŠ ukladá predsedovi RŠ poslať výzvu na okresný úrad a štátnu školskú inšpekciu, aby 

delegovali zástupcu do RŠ na výberové konanie 

 

Výberové konanie na riaditeľa základnej školy vo Výčapoch – Opatovciach,  

dňa 19. júna 2019 

 

Dňa 14. mája 2018 bolo vyhlásené výberové konanie v regionálnom periodiku, na úradnej 

tabuli obce a na internetovej stránke obce Výčapy – Opatovce. Výberové konanie sa konalo 

dňa 19. júna 2018 v budove Základnej školy, Výčapy – Opatovce 185. 

 

Členovia výberovej komisie: 

 

 Predseda:  PaedDr. Gabriela Lieskovcová, predseda rady školy 

 

 Členovia:  Mgr. Andrea Némethová, podpredseda rady školy    

Ing. Lucia Augustíneková, člen rady školy     

Ing. Lenka Gazdíková, člen rady školy    

Mgr. Jana Kunová člen rady školy  

Ing. Zuzana Matyová, člen rady školy     

PaedDr. Martin Čulák, člen rady školy      

Zuzana Angermayerová, člen rady školy     

Ing.arch. Natália Kunová, člen rady školy 

Ing.Marián Piterka, člen rady školy     

František Tóth, člen rady školy      

Mgr. Marián Moravčík-  delegovaný za Okresný úrad, Odbor školstva 

PaedDr. Iveta Schoberová  - delegovaná za Štátnu školskú inšpekciu 

      

Výberového konania sa zúčastnila 1 uchádzačka 

 

1. Mgr. Mária Civáňová 

 

Obálka s prihláškou a materiálmi uchádzačky boli otvorené dňa 6. júna 2018 na Obecnom 

úrade vo Výčapoch – Opatovciach. Zápisnica z otvárania obálok tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Prílohou tejto zápisnice je prezenčná listina uchádzačov, ktorí sa zúčastnili na výberovom 

konaní a prezenčná listina prítomných členov rady školy a delegovaných zástupcov 

Okresného úradu v Nitre a Štátnej školskej inšpekcie. 

Stanovené kritériá hodnotenia: Výberová komisia hodnotila prezentáciu uchádzačky, 

koncepciu rozvoja školy a odpovedanie na kladené otázky.  

Priebeh výberového konania: 

Rada školy hlasovaním rozhodla o tajnej voľbe v pomere: 

12 za, proti 0, zdrţala sa 1 

Na základe hlasovania bola jednohlasne zvolená volebná komisia v zloţení: 

Mgr. Jana Kunová – predseda 

Ing. Marián Piterka – člen 



PaedDr. Martin Čulák – člen. 

Výberové konanie prebiehalo ústnym pohovorom a prezentáciou vlastnej koncepcie rozvoja 

školy. Členovia rady školy kládli potom uchádzačke otázky, na ktoré uchádzačka odpovedala. 

Čas na prezentáciu bol 20 min.  

Priebeh hlasovania: 

Predsedníčka volebnej komisie skontrolovala volebné lístky, ktoré následne rozdala členom 

Rady školy. Po tajnom hlasovaní členovia vhodili hlasovací lístok do urny. Volebná komisia 

spočítala počet hlasov a skonštatovala:  

Počet odovzdaných: 13 

Počet platných lístkov: 13 

Počet neplatných lístkov: 0 

Výsledky hlasovania: 

Za zvolenie: 13 

Proti zvoleniu: 0 

Na základe výsledkov hlasovania predsedníčka rady školy predniesla Uznesenie č. 68/2018 

(tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisnice).  

Hlasovanie za prijatie Uznesenia č. 68/2018 

Výsledky hlasovania: 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

Číslo uznesenia: 68/2018 

Rada školy pri Základnej škole Výčapy-Opatovce 

 

A. Navrhuje obci Výčapy-Opatovce, zriaďovateľovi Základnej školy vo Výčapoch-

Opatovciach 185, podľa § 4 ods. 4 a v súlade s § 3 ods. 2 zákona č. 596/2003 Z. z. o 

štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov vymenovať na základe výsledkov výberového konania Mgr. 

Máriu Civáňovú do funkcie riaditeľa Základnej školy, Výčapy - Opatovce 185, 951 44. 

 

B. Ukladá predsedovi rady školy písomne oznámiť uchádzačke výsledok výberového 

konania v termíne do 10 dní od ukončenia výberového konania. 

 

 

11. zasadnutie Rady školy, dňa 28. júna 2018 

 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí, ktorými boli 

riaditeľka ZŠ Mgr. Mária Civáňová, zástupkyňa riaditeľky pre niţšie stredné vzdelávanie 

Mgr. Zuzana Kijácová a zástupca riaditeľky pre primárne vzdelávanie a školský klub detí 

Mgr. Jozef Janči. Otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s programom zasadnutia, 

ktorý bol jednohlasne schválený. Zapisovateľkou bola ustanovená Ing. Zuzana Matyová, 

overovateľmi Ing. arch. Natália Kunová a Mgr. Jana Kunová. 

Pani riaditeľka oboznámila prítomných členov so správou o hospodárení ZŠ za rok 2017, 

ktorá pozostáva z príjmovej a výdavkovej časti. Do príjmovej časti patria vlastné príjmy 

školy (napr. zo zberu papiera, preplatok elektriny a pod.) a taktieţ príjmy od sponzorov 

(finančný dar na školu v prírode, finančný dar od Zdruţenia záhradkárov). Do výdavkovej 



časti patria mzdy, energie, tovary a sluţby, sociálny fond, nemocenské dávky, údrţba, 

školenia, kurzy, semináre, revízie a pod. Nevyčerpané prostriedky boli presunuté do roku 

2018. Správa bola predloţená k nahliadnutiu členom ŠR. Predpokladá sa nárast príjmov v 

nasledujúcom šk. roku v spojitosti s nárastom počtu ţiakov školy. RŠ zobrala na vedomie 

správu o hospodárení ZŠ za rok 2017. 

Pani riaditeľka predostrela návrh na materiálno-personálne zabezpečenie ZŠ v šk. roku 

2018/2019. Aktuálny plán na najbliţšie obdobie je rekonštrukcia dielní. Stavebné práce by 

mali začať na jeseň. Počas prázdnin je naplánované presťahovanie archívu a vypratávanie 

priestorov. Plánuje sa zavedenie interaktívnych tabúľ do zvyšných tried na 1. stupni, v 

súčasnosti je 80% tried na 1.stupni vybavených interaktívnou tabuľou. 

Pani riaditeľka oboznámila prítomných s počtom plánovaných tried pre 1. a 2. stupeň na šk. 

rok 2018/2019. Do 1. ročníka je prihlásených 30 ţiakov, otvoria sa 2 triedy. Taktieţ bude 

otvorená 1 špeciálna trieda s počtom ţiakov 6. Predpokladaný počet ţiakov na nasledujúci šk. 

rok je 238. V rámci ŠKD budú otvorené 3 oddelenia, predpokladaný záujem je okolo 90 detí. 

Poplatok za ŠKD sa prerokováva na OÚ, kde bolo odsúhlasené jeho zvýšenie na 10 € za 

mesiac. Taktieţ sa škola snaţí zabezpečiť moţnosť úhrady poplatku na účet školy na ţiadosť 

zo strany rodičov. Táto moţnosť sa plánuje zaviesť od septembra. Bolo predostreté personálne 

obsadenie pre triedy. Na 1. stupni bude 7 tried, 2. stupeň 6 tried, 1 špeciálna trieda, 1 asistent 

a 3 vychovávatelia. V júli by sa malo uskutočniť výberové konanie na 2 voľné pracovné 

miesta na 1. stupni. Následne prebehla diskusia ohľadom tohto bodu, po ktorej RŠ zobrala na 

vedomie návrh na materiálne a personálne zabezpečenie. 

V školskom roku 2018/2019 budú otvorené 2 prvé triedy s počtom ţiakov spolu 30. Boli 

uloţené 4 odklady. Z Výčap-Opatoviec je prihlásených 19 ţiakov, 1 z Ľudovítovej, 6 z 

Koniaroviec, 3 z Jelšoviec a 1 z Nitry. RŠ zobrala na vedomie informácie o zápise ţiakov do 

1. ročníka. Pani zástupkyňa a pán zástupca podali informácie zo zápisníc z rodičovských 

zdruţení. V šk. roku 2017/2018 sa konali 4 rodičovské zdruţenia (spoločné aj individuálne). 

Účasť rodičov na rodičovských zdruţeniach bola pomerne vysoká a to najmä na 1. stupni. RŠ 

vzala na vedomie. Pani zástupkyňa a pán zástupca podali informácie o dosiahnutých 

úspechoch našich ţiakov na olympiádach. K najlepším umiestneniam patrilo tretie miesto na 

chemickej olympiáde, prvé miesto na biologickej. Výborné umiestnenia sa dosiahli aj na 

matematickej olympiáde a pytagoriáde. Ţiaci sa taktieţ zúčastnili súťaţí v prednese, 

Rozprávkové vretienko a  Talent región. Špeciálna trieda A získala 3. miesto v celoslovenskej 

súťaţi Ornamentálna mapa. Významný úspech dosiahla pani riaditeľka, a to 2. miesto v poézii 

vlastnej tvorby. Ţiaci sa taktieţ zúčastnili rôznych športových súťaţí a to v atletike, 

floorbalový turnaj regionálna súťaţ, kde chlapci obsadili tretí krát po sebe 1. miesto a získali 

putovný pohár. 

Pani riaditeľka ďalej zhodnotila testovanie deviatakov, v ktorom sme dosiahli  výsledky  nad 

slovenským priemerom, a to v SJL 1% nadpriemer, MAT 5% nadpriemer. V testovaní 

piatakov to bolo v SJL 7% nad, v MAT 5% nad slovenským priemerom. RŠ vzala na vedomie.   

Prebehla diskusia ohľadom rekonštrukcie, ktorej termín bol posunutý na základe vyjadrenia z 

OÚ. Plánuje sa pestovanie rastliniek v areáli školy, nová výsadba v rámci Enviroprojektu. 

Pani Kunová sa spýtala na ďalšie fungovanie tanečnej skupiny Sambáčik. Plánuje sa 

pokračovať buď v začatom projekte, poprípade získať vlastnú trénerku z radu novoprijatých 

učiteľov. Plánuje sa taktieţ pokračovať v krúţku folklórnych tancov a ďalšie akcie školy ako 



sú besedy so známymi osobnosťami, koncerty a iné. 

Uznesenia: 

 

Uznesenie č. 69/ 2018 

RŠ berie na vedomie zapisovateľa zápisnice:  Ing. Zuzana Matyová 

a overovateľov: Ing. arch. Natália Kunová a Mgr. Jana Kunová 

Uznesenie č. 70/ 2018 

RŠ berie na vedomie správu o hospodárení ZŠ za rok 2017 

Uznesenie č. 71/ 2018 

RŠ berie na vedomie Návrh na materiálno-personálne zabezpečenie ZŠ v školskom roku 

2018/2019 

Uznesenie č. 72/ 2018 

RŠ berie na vedomie informácie o zápise ţiakov do 1. ročníka 

Uznesenie č. 73/ 2018 

RŠ berie na vedomie informácie z rodičovských zdruţení prostredníctvom zápisníc 

Uznesenie č. 74/ 2018 

RŠ berie na vedomie hodnotenie školy 

 

 

12. zasadnutie Rady školy, dňa 28. augusta 2018 
 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí. Otvorila 

zasadnutie a oboznámila prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne 

schválený. Zapisovateľom zápisnice bol určený p. František Tóth a overovateľmi Ing. M. 

Piterka a Ing. Augustineková. 

Pani riaditeľka oboznámila prítomných členov rady s personálnym zabezpečením v tomto 

školskom roku 2018/2019. 

Pedagogický zamestnanci školy – triednictvo a počet ţiakov k 1. 9. 2018 

Mgr. Patrícia Halászová 1.A  15 ţiakov 

Mgr. Dana Babocká 1.B 14 ţiakov 

Mgr. Katarína Kapustová 2.A                                     16 ţiakov 

Mgr. Dáša Dovičičová 2.B                                    14ţiakov 

Mgr. Mgr. Martina Nergešová 3.  20 ţiakov 

Mgr. Zuzana Mikušová 4.B 15 ţiakov 

Mgr. Andrea Némethová 4.A 16 ţiakov 

Mgr. Valéria Holeková 5.B 15 ţiakov 

Mgr. Katarína Kondelová  5.A 16 ţiakov 

Mgr. Ľubica Arpášová 7. 24 ţiakov 

PhDr. Ľudmila Vihnyarová, PhD 8. trieda 21 ţiakov 

PaedDr. Gabriela Lieskovcová 9. trieda 18 ţiakov 

Mgr. Eva Veseličová Šp.tr. A 6 ţiakov  

Beztriedni vyučujúci 

Mgr. Michal Práznovský INF – FYZ, správca sietí 

Mgr. Henrieta Lenártová NAV – 11 VH 

PhDr. Peter Brenkus NAV - 3VH 



ŠKD 

Mgr. Daniela Cigáňová – 2. oddelenie (2.ročník)                                                                     

Mgr. Zuzana Kunová – 1. oddelenie (1.ročník)                                                          

Mgr. Katarína Janjuševič - 3. oddelenie (3.ročník)                                                    

Mgr. Miriama Jančovičová – 4. Oddelenie (4.ročník) 

Pani riaditeľka predniesla Správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy za školský rok 

2017/2018, ktorá je vypracovaná v zmysle platnej legislatívy. Prítomných členov rady  

podrobne  oboznámila s obsahom. Súčasťou  je  Správa o činnosti Rady školy, Správa o 

činnosti poradných orgánov, počty ţiakov na začiatku školského roka a na konci školského 

roka, údaje o počte zapísaných ţiakov, počet ţiakov prijatých na stredné školy, počty ţiakov v 

triedach, priemery dosiahnuté v jednotlivých predmetoch, súťaţe ţiakov a ich výsledky v 

nich, projekty, priestorové a materiálne zabezpečenie školy, hospodárenie školy za rok 2017. 

Pani riaditeľka predniesla prítomným novú podobu školského poriadku. Vzhľadom k tomu, ţe 

v doterajšom školskom poriadku bolo veľa dodatkov je potreba ho inovovať a dodatky 

pričleniť k jednotlivým bodom. Školský poriadok bol  bez pripomienok členmi rady školy 

prijatý. Pani riaditeľka informovala o tom, ţe všetci ţiaci okrem ţiakov deviateho ročníka sú 

vzdelávaní podľa inovovaného školského vzdelávacieho programu.  

Členovia Rady školy sa zhodli na tom, ţe sa budú podieľať na organizovaní 17. školského 

plesu, ktorý bude 2.2.2019. 

 

Uznesenia: 

Uznesenie č. 75/2018 
Rada školy berie na vedomie program zasadnutia, zapisovateľa p. Františka Tótha 

a overovateľov zápisnice Ing. M. Piterku a Ing. Augustinekovú 

Uznesenie č. 76/2018 

Rada školy berie na vedomie personálne, pedagogicko-organizačné a materiálne                                                  

 zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu  v školskom roku 2018/2019. 

Uznesenie č. 77/2018 

Rada školy odporúča zriaďovateľovi ZŠ Výčapy - Opatovce schváliť Správu o výsledkoch 

a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti  ZŠ za školský rok 2017/2018      

Uznesenie č. 78/2018 

Rada školy berie na vedomie školský poriadok ZŠ 

Uznesenie č. 79/2018 

Rada školy berie na vedomie inovovaný školský vzdelávací program 

Uznesenie č. 80/2018 

Rada školy súhlasí s organizáciou 17. školského plesu 

 

 

13. zasadnutie Rady školy, dňa 29. novembra 2018 

 

Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy pri Základnej škole vo Výčapoch – Opatovciach 

PaedDr. Gabriela Lieskovcová a privítala všetkých prítomných členov. Oboznámila ich                    

s programom zasadnutia, ktorý bol bez pripomienok jednohlasne schválený. Za zapisovateľku 

bola určená p. Natália Kunová, za overovateľov zápisnice boli určené a následne zvolené p. 



Andrea Némethová a p. Lenka Gazdíková. Predsedníčka Rady školy vyzvala p. riaditeľku ZŠ 

Mgr. Máriu Civáňovú, aby oboznámila prítomných členov Rady s dokumentom „Plán 

hlavných úloh ZŠ v školskom roku 2018/2019“.      

Pani riaditeľka stručne zhrnula obsah dokumentu, s dôrazom na hlavné strategické ciele školy 

a rozpracovanie hlavných úloh vyplývajúcich z POP MŠ SR pre šk. r. 2018/2019. Dokument 

obsahuje celkové informácie o organizácii školy, organizácii školského roka, koncepcii 

rozvoja a  úlohách a cieľoch školy v nasledujúcom šk. r. 2018/2019. 

Tento dokument je verejne dostupný na www.zsvycapyopatovce.edupage.org. 

P. riaditeľka v rámci hodnotenia plnenia koncepcie rozvoja ZŠ za predchádzajúce obdobie 

uviedla, ţe stanovené ciele a zámery sa celkovo darilo napĺňať. Celkový rozvoj ohodnotila 

kladne. Opätovne kládla dôraz na hlavné heslá koncepcie rozvoja, ktorými sú návrat k 

prírode, tradíciám a ku knihe. S potešením konštatovala, ţe sa ich darí aj napĺňať. 

Predsedníčka RŠ vyzvala p. riaditeľku ZŠ, aby informovala prítomných o koncepčnom 

zámere rozvoja školy na obdobie r. 2018-2023. P. riaditeľka predniesla hlavné body rozvoja a 

podotkla, ţe dokument je vypracovaný podľa návrhu, ktorý predloţila na predchádzajúcej 

schôdzi RŠ. Uviedla, ţe navrhovaný koncepčný zámer je verejne dostupný k nahliadnutiu na 

webovej stránke školy. Predsedníčka RŠ predostrela prítomným nový plán zasadnutí rady 

školy v kalendárnom roku 2019. V roku 2019 sú naplánované 4 zasadnutia a to v mesiacoch 

február, jún, august, november. Plán zasadnutí na rok 2019 je prílohou zápisnice s programom 

jednotlivých zasadnutí. Plán zasadnutí bol členmi RŠ jednohlasne schválený. Hodnotenie 

aktivít základnej školy zhrnul p. zástupca pre 1. stupeň Mgr. Jozef Janči. Stručne informoval 

prítomných o aktivitách, uskutočnených akciách na škole a úspechoch ţiakov na športových 

súťaţiach v mesiacoch september aţ november 2018. P. riaditeľka informovala prítomných o 

zmenách, ktoré nastali v školskom poriadku. Uviedla, ţe zmena nastala v dvoch prípadoch. A 

to nasledovne : vynecháva sa počet poznámok, za ktorý sa udeľuje pokarhanie triednym 

učiteľom a riaditeľom školy, pokarhanie sa udelí na základe závaţnosti priestupku. A bod 

4.2.1. sa aktualizoval podľa smernice č. 18/2018. V diskusii vystúpila predsedkyňa RŠ a 

oboznámila prítomných, ţe bude informovať p. starostu obce, aby delegoval nových členov 

Rady školy za zriaďovateľa. Súčasným zástupcom totiţ končí funkčné obdobie. 

Uznesenia 

Uznesenie č. 81/2018 

Rada školy berie na vedomie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Uznesenie č. 82/2018 

Rada školy berie na vedomie plán hlavných úloh ZŠ v školskom roku 2018/2019. 

Uznesenie č. 83/2018 

Rada školy berie na vedomie koncepčný zámer rozvoja školy na obdobie r. 2018-2023. 

Uznesenie č. 84/2018 

Rada školy schvaľuje návrh plánu zasadnutí rady školy v kalendárnom roku 2019. 

Uznesenie č. 85/2018 

Rada školy berie na vedomie hodnotenie školy. 

Uznesenie č. 86/2018 

Rada školy schvaľuje školský poriadok. 

Uznesenie č. 87/2018 

Rada školy ukladá predsedovi rady školy osloviť zriaďovateľa ZŠ, aby delegoval do RŠ 

http://www.zsvycapyopatovce.edupage.org/


zástupcov za obec. 

Na záver sa predsedníčka  RŠ poďakovala všetkým za účasť a spoluprácu v kalendárnom roku 

2018. K poďakovaniu sa pripojila i p. riaditeľka ZŠ. Následne predsedníčka RŠ zasadnutie 

ukončila. 

 

 

 

 

Finančné prostriedky určené z rozpočtu ZŠ pre administratívnu činnosť Rady školy pri ZŠ vo 

Výčapoch - Opatovciach v roku 2018 neboli čerpané. ZŠ Výčapy - Opatovce poskytuje 

materiálne podmienky pre činnosť Rady školy pri Základnej škole vo Výčapoch – 

Opatovciach 185. 

 

 

 

Predsedníčka RŠ touto formou ďakuje všetkým členom rady školy za ich prácu 

v kalendárnom roku 2018. 

 

 

Predsedníčka RŠ ďalej ďakuje všetkým rodičom, ktorí nezištne pomáhali pri príprave 16. a 

17. školského plesu, všetkým sponzorom, ktorí vecne a finančne podporili školský ples, 

a v neposlednom rade i Obecnému úradu Výčapy - Opatovce. 

 

 

Výročná správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Výčapy – Opatovce 185 v kalendárnom 

roku 2018 bola schválená na 14. zasadnutí Rady školy pri ZŠ vo Výčapoch – 

Opatovciach 185 uznesením č.89/2019 dňa 6. mája 2019. 

 

 

 

 

Výčapy - Opatovce 28. februára 2019                                       PaedDr. Gabriela Lieskovcová 

                                                                                                predsedníčka Rady školy 
 


